

HARI MINGGU 9 JUN 2024		
PENGUCAPCARA	The Revd Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	The Revd Ron Bunchol	
PERJANJIAN LAMA	1 Samuel 8:4-15	Sdr Melvis Martin
PERJANJIAN BARU	2 Korintus 4:13-5:1	Sdr William Harry
INJIL	Markus 3:20-hjg	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Melvis Martin	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.




Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
 Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
 Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
 Vicar: The Revd Richard Chang Paderi: The Revd. Lawrence Wah Onn, The Revd Ron Bunchol
 Sub-Deacon: Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Gabriel Henry, Frank Jitab, Yap Min Su

			
			
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan

AKAUN BANK DANA AM GEREJA

Public Bank
3207398133

Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.



TABUAN JAYA
ANGLICAN CHURCH

DIOCESE OF KUCHING



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2024

TETAP DIDALAM KRISTUS (YOHANES 15: 5b, 7-8)

HIJAU	MINGGU YANG PERTAMA SELEPAS TRINITI	2 JUN 2024
PENGUCAPCARA	The Revd Ron Bunchol	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	1 Samuel 3:1-20	Bro. Danny Tom
PERJANJIAN BARU	2 Korintus 4:5-12	Bro. Benedick Edwin
INJIL	Markus 2:23-3:6	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdri Susan Teng	
DOA RINGKAS HARI INI		
<p>Allah, kekuatan bagi semua orang yang percaya kepada-Mu, terimalah doa kami dengan penuh kasih, dan, oleh kerana kelemahan semulajadi kami, kami tidak dapat melakukan sesuatu yang baik tanpa-Mu, perkenankan kepada kami berkat-Mu, semoga dengan mengikut perintah-Mu, kami akan menyenangkan-Mu dalam kemahuan dan perbuatan, Dia yang hidup dan memerintah dengan-Mu dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.</p>		
DOA SELEPAS PERJAMUAN		
<p>Bapa yang kekal, kami bersyukur kerana Engkau telah menjamukan kami dengan pemberian syurgawi ini, semoga persekutuan ini perkuatkan kami di dalam iman, membina kami dalam harapan, dan membuatkan kami tumbuh di dalam kasih; demi Yesus Kristus Tuhan kami. Amin.</p>		

SELAMAT DATANG KE GEREJA ANGLIKAN TABUAN JAYA

Selamat datang kepada semua yang bersama kita menyembah Tuhan hari ini, lebih-lebih lagi bagi mereka yang datang buat pertama kali.

SELAMAT HARI GAWAI

Selamat Hari Gawai kepada semua ahli yang merayakan Hari Gawai. Tuhan memberkati semua dan moga perayaan Hari Gawai dirayakan dengan selamat.

PEJABAT DITUTUP

Pejabat gereja akan ditutup pada **hingga 4 Jun 2024**. Untuk sebarang keperluan, sila berhubung dengan Padri atau Pentadbir gereja dengan nombor talipon seperti dalam buletin ini.

MALAM KESYUKURAN ALPHA KLASIK

Tarikh: **8 Jun 2024 (Sabtu)** Waktu: 7:30 malam Tempat: Sekolah Ahad

Makan malam akan disediakan. Video terakhir bertajuk: "Bagaimana Dengan Gereja?" Peserta dijemput memberi Kesaksian/Testimoni tentang pengalaman mereka dalam sesi Alpha.

PERTEMUAN SEMUA KETUA HOMECCELL

Tarikh: **15 Jun 2024** Waktu: 9 pagi - 12:30 tengahari Tempat: Sekolah Ahad

HOUSE OF EIPHANY

Ada kekosongan sebagai Pembantu Akademi, Pembantu Kemudahan. Yang ingin memohon dipersilakan hantar permohonan sebelum ataupun 7 Jun 2024. Sila hubungi Canon Alfred di talian 019-8445042

NOTA KHUTBAH